
         

BESLUITENLIJST van de raadsvergadering 
van 24 april 2018   uur

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

Aanwezig: Raad:
Bert Schellekens (Lijst Riel Goirle), Eric Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Mark Verhoeven (Lijst Riel-Goirle ), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), 
Henk Gabriëls (Pro Actief Goirle), Corné de Rooy (CDA), Tess van de Wiel (CDA), Sjaak Sperber (CDA), Stijn van den Brekel (SP), Deborah 
Eikelenboom  (SP), Johan Swaans (VVD),  Ad van Beurden (VVD), Monique van Brederode (VVD),   Pernell Criens (PvdA), Arno de Laat 
(Arbeiderspartij Goirle-Riel),  Piet Verheijen (D66), Janneke van den Hout (D66).

College: Harry van de Ven, Theo van der Heijden

Afwezig: Raadsleden Liselotte Franssen-du Maine (Lijst Riel-Goirle), Marijo Immink (Pro Actief Goirle), wethouders Marijo Immink en Guus van der Put, 
Voorzitter: Mark van Stappershoef (burgemeester)
Griffier: Berry van ’t Westeinde

Deze vergadering kunt u beluisteren via https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/gemeenteraad/2018/10-april/20:45

Nr. Onderwerp Besluit

1. Opening De burgemeester opent de vergadering.

1. Vaststelling agenda De agenda wordt vastgesteld. 

3. Vaststelling besluitenlijsten raadsvergaderingen 10 april De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Ingekomen stukken De raad stemt in met de voorgestelde  afhandeling ingekomen stukken en 

5. Benoeming burgerleden
De volgende personen te benoemen als burgerlid:

Stemming
Schriftelijk wordt gestemd over de benoemingen. Bert Schellekens en Arno de 
Laat fungeren als stemcommissie. Alle voorgedragen kandidaten worden met 
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LRG CDA
Cees Pelkmans Jochem de Jong
Paul Brouwers Piet Poos

PAG VVD
Christel van Neerven Trix Vissers

Simone Tromp

SP D66
Jan van den Brekel Luuk van den Hout

Alex Hulshof

PvdA Arbeiderspartij Goirle-Riel
Antoon van Baal Laura Remijsen
Karen Molin                                   Servie Beekmans

algemene stemmen benoemd.

Uiteindelijke raadsbesluit
De raad besluit conform raadsvoorstel.

6. Inlichtingen vanuit het college Er zijn geen inlichtingen.

7. Mondelinge vragen Door Stijn van den Brekel worden vragen gesteld over handhaving bij een 
hobbyboer.
De burgemeester beantwoordt de gestelde vragen.
Door Stijn van den Brekel worden vervolgvragen gesteld. 
De burgemeester beantwoordt de vervolgvragen.
Sjaak Sperber vraagt naar ontwikkeling Maria Boodschap. Ziet geen planning 
om dit opnieuw in de raad te brengen.
De burgemeester geeft aan dat de vraag beantwoord moet worden in de 
regiecommissie.

8. Sluiting De vergadering wordt op 24 april 2018 om  22.40 uur gesloten.
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Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Goirle in zijn vergadering van  22 mei 2018,

, de voorzitter

, de griffier
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Toezeggingen raad 10 april 2018

Voorgesteld wordt te besluiten dat de grijs gemarkeerde toezeggingen afgedaan zijn.

nr Datum 
raad

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Wijze afdoening

1. 13-3-
2018

Raadsvoorstel kadernota Diamantgroep: in de 
bestuursvergadering zeggen dat we alert 
moeten zijn op ontwikkelingen zoals beschreven 
op blz. 10 van de nota en dat wanneer het niet 
leidt tot, we alsnog moeten gaan proberen die 
protestbrief in onze achterzak te houden en uit 
te sturen.

Wethouder Van 
der Heijden

2. 12-12-
2017

Raadsvoorstel vervolgonderzoek 't Loket: 
Onderzoek uitvoeren voor het zorgcentrum 
vanuit de inhoud. Daarbij wordt gekeken 
hoeveel vierkante meter nodig is. Aan de raad 
wordt tijdig gerapporteerd.

Wethouder Van 
der Heijden

3. 29-9-
2017

Over de motie "onderzoek ecologische wijk 
Bakertand" gaat het college in gesprek met de 
ontwikkelaar (in dit geval de gemeente Tilburg) 
en zal dit meenemen in de stedenbouwkundige 
visie die de raad gaat bespreken en vaststellen. 
Het schriftelijk verslag komt dan in de 
stedenbouwkundige visie.

Wethouder Guus 
van der Put

1ste kwartaal 
2018

De stedenbouwkundige visie zal naar verwachting 
in het eerste kwartaal van 2018 ter goedkeuring 
aan de raad worden voorgelegd.

4. 31-1-
2017

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: Neemt 
in de uitwerking de functionele eisen voor 
huisvesting 't Loket mee (privacy etc.)

Wethouder van 
der Heijden

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek

5. 31-1-
2017

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: 
Mainframe wordt in het onderzoek 
meegenomen

Wethouder Van 
der Heijden

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek 
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nr Datum 
raad

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Wijze afdoening

6. 8-11-
2016

Programmabegroting: kijkt naar de mogelijkheid 
of er nog paaltjes op fietspaden te verwijderen 
zijn.

Wethouder Van 
der Ven

Een onderzoek wordt uitgevoerd naar de 
mogelijkheden, waarbij in de voorbereiding 
ambtelijk contact wordt opgenomen met een van 
de leden van de werkgroep

7. 8-11-
2016

Programmabegroting: Status 
vergunningaanvraag schelpenpad Regt Hei 
Brabants Landschap wordt nagevraagd, raad 
wordt schriftelijk over de uitkomst 
geïnformeerd.

Wethouder Van 
der Put

Het Brabants Landschap is op dit moment in 
overleg met de provincie om de efecten van de 
aanleg van een schelpenpad op de natuur van De 
Regte Heide in kaart te brengen. De uitkomst 
daarvan is nog niet bekend. Indien de efecten 
aanvaardbaar blijken te zijn kan het Brabants 
Landschap bij de gemeente opnieuw een 
aanlegvergunning aanvragen.

8. 10-5-
2016

Voorjaarsnota: Geprobeerd wordt om de 
kwalitatieve en kwantitatieve efecten van de 
samenwerking in de begroting 2017 mee te 
nemen.

Burgemeester begroting Binnen de ambtelijke werkgroep samenwerking 
GHO wordt momenteel gezocht naar een goede 
manier om de efecten op de 3 K's (kwaliteit, 
kwetsbaarheid en kosten) helder in beeld te 
brengen en op welk moment in de P&C-cyclus 
deze efecten het beste kunnen worden 
gerapporteerd.  

9. 3-11-
2015

APV 2016: Volgend jaar te kijken hoe het 
schrappen van regelgeving is gegaan.

Burgemeester Eind 2016 De gewijzigde APV is per 1 januari 2016 in 
werking getreden. Om een zinvolle evaluatie te 
kunnen uitvoeren, zal de APV enige tijd in werking 
moeten zijn. Daarom zal niet voor eind 2016  iets 
over de ervaringen gezegd kunnen worden.
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